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1. Föredragningslista godkännes 
Ja, godkänns 

2. Godkännande av föregående mötesanteckningar 
Ja, godkänns 

3. Hur ser det ut hos er?  
Elisabeth: Vansbro har fått anställa ny Rehabassistent som projekt gällande 
fallprevention. Elisabeth har fått uppdrag som MAR viss procent från 1 januari 
2023. En sjukgymnast/fysioterapeut har/ska anställas. Kommunen har byggt 
om särskilt boende med inflyttning i februari.  

Jenny: Mora har/ska anställa två Rehabassistenter på heltider som i 
kommunen + en sjukgymnast/fysioterapeut. Annons om arbetsterapeut ligger 
ute. Planer finns på att jobba vidare med fallprevention.  

Jessica: Gagnef har ett nytt demensboende med 60 platser. Det jobbas med 
byte av journalsystem LifeCare.  

Maria: I Säter är de fullbemannade, Pia Rede arb.ter och Johanna Loritz sjg. 
kommunen bygger nytt äldreboende och kortidsboende med 10 platser. Byte 
av journalsystem samtidigt som Avesta och Hedemora. 

Kristina: På DHC har vi har gått kort på konsulenter under hösten. Från januari 
jobbar Maria Öman som vikarierande hjälpmedelskonsulent fram tills att 
Anders är tillbaka i Augusti.  

4. Planerade utbildningar 

- Rullstol Prio, från Etac är planerat i februari i Borlänge. Hur ser intresset ut för 
fler? Intresse finns för alla i sortimentsgruppen. Frågan tas med av 
respresentaterna som efterhör intresse på hemort och återkopplar till Emma 
eller Kristina. 

Möte: Sortimentsgrupp – Arbetsstolar, manuella rullstolar 

Tid:  kl. 09.30-12.00 

Plats: DHC i Falun och Teams 

Ordförande: Kristina Johansson  

Sekreterare:  

Närvarande: 

 

Frånvarande:  

Emma Andersson  

Jenny Isaksson, Jessica Solborg, Elisabeth Myrberg, Maria 
Westblom Krogars (Via teams) 
 
Charlotta Mellegård och Cecilia Nyström 
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- Förskrivarutbildning är planerad till hösten 2023. Inbjudan kommer ut i början 

av juni. Planen är att ändrar upplägget utifrån att DHC har svårt att få 
passande lokaler. 

- Mässan på lugnet i höstas var uppskattad av de som var där. Ny mässa 
planerad ev. blir den i Borlänge. Ungefär samma tema som förra gången 21-
22 september  

- Mässan i Örebro, Vilka var där och hur var den?  
Maria var där, många besökare men annars inte så mycket nytt.  

- Anpassningskurs manuell rullstol planeras till hösten. Vi lyfter frågan om vi kan 
vända oss till leverantörer som håller i utbildning vilket gruppen tycker är en 
bra ide. En tekniker och en konsulent är då med vid varje utbildningstillfälle för 
att kunna svara på frågor gällande vårt handhavande av sortimentet i dalarna.   

5. Riktlinjer manuell rullstol och arbetsstol.  

Vi på DHC har inte hunnit arbeta med dessa.  

6. Sortiment  

-Information gällande rullstol Prio, är brukarens behovsrullstol, vilket innebär 
att det ej är lagerlagd och det blir då längre leveranstid ut till kund. 

- Information att sortimentet ändrats i shopen i Borlänge, Mora- och Falu 
Lasarett.  

- Arbetsstolar med elfunktion från Mercado är det fortsatt leveransförseningar. 
Ring till hjälpmedelskonsulent om ni har frågor kring sortimentet.  

- Dyna Floshape, Invacare, leveransproblem. Emma och Kristina hålla på att 
se om vi ska plocka bort den dynan som basdyna och istället ha Bima 
cubetech eller Bima combi.   

7.  Nybygget 

Inget nytt. Vi väntar fortfarande på beslut från cheferna. 

8. Upphandling  

- Aktivrullstolar pågår  

- Dynor pågår  

- Komfortrullstolar startar hösten -23 

9. Digitala beställningar, hur går det?  

Det går bra enligt gruppen. 

10. Visa Drivaggregat 

- Sortimentsöversikt lämnas ut även om de inte är helt färdiga.  

11. Övriga frågor  
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- Elisabeth har fått en fråga från Borlänge att de upplever att det är dåligt med 

dynor på lager 200 när de ska beställa. Vi önskar veta vilka dynor de 

efterfrågar. De kan återkoppla till Emma eller Kristina.  

 

- Stora problem med leveranser från DHC till förskrivare. Det som står i 

Websesam är aldrig rätt, vilket innebär att det är svårt att planera hembesök 

till patienter. DHC köper transporten av hjälpmedel av Region Service vilket 

innebär att logistik inte kan påverka leveranserna. Ledningen på DHC håller 

på att jobba med dessa frågor. Så länge önskar DHC att förskrivare skriver 

avvikelser och skickar in till oss. Vilket tydliggör problemet bättre.  

 

- Jenny tar upp att de upptäckt att däck till cross kränger av.  

 

12.  Nästa möte 

  

 

 

 


